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Zeebrugse Sportvissers  -  Ondersteuning

De vzw Zeebrugse Sportvissers ontstond uit een vriendenkring van hengelsportvissers. 
Op aanraden van de plaatselijke overheden werd in 1995 een vzw opgericht, die steeds 
gestreefd heeft om zoveel mogelijk leden aan een betaalbare prijs aan een ligplaats te 
helpen. Het met eigen middelen gebouwd ponton van de vzw (dus zonder subsidie van 
enige overheid) is vandaag in zeer slechte staat.

Ondertussen zijn ook gesprekken aan de gang tussen enkele Zeebrugse vzw’s die 
allemaal ligplaatsen hebben in de Zeebrugse jachthaven. Al deze vzw's zitten met vragen 
omtrent het aantal en de staat van de bestaande ligplaatsen.

1. Wat is de positie van de minister ten aanzien van de Zeebrugse sportvisserij, daarbij 
onderstrepend dat zowel de toegang tot de infrastructuur (het huidige ponton) als 
het aantal ligplaatsen en het duurzaam karakter van deze ligplaatsen onvoldoende 
is? Overweegt hij de vzw te ondersteunen?

2. Overweegt de Vlaamse overheid het huidig ponton te vernieuwen op dezelfde plaats 
als waar dit ponton momenteel ligt? De diensten van de Vlaamse overheid hebben in 
dezen eerder al toezeggingen gedaan.

3. Gelet op de fusiebeweging die eventueel mogelijk is tussen de bestaande 3 
sportvissersclubs, wordt overwogen om een concessie te geven van 27 jaar met 
voldoende ligplaatsen aan de nieuw ontstane vzw/fusievereniging zodat zij een 
duurzame toekomststrategie kunnen uitbouwen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (427), Philippe Muyters (195).



PHILIPPE MUYTERS 
VLAAMS MINISTER VAN WERK, ECONOMIE, INNOVATIE EN SPORT

ANTWOORD
op vraag nr. 195 van 17 januari 2019
van MERCEDES VAN VOLCEM

Het gecoördineerd antwoord op deze vraag wordt verstrekt door mijn collega, de heer Ben 
Weyts, Vlaams minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en 
Dierenwelzijn.


